

Munahi shanar aldossri

Employment status/ retired

مناحي شنار الدوسري

الحالة الوظيفية/ متقاعد



ID



1045808795

1/7/1397



0540543728



abo-rkan2020@hotmail.com



الافلاج



Saudi

Objective

Joining a professional work environment that enables me to develop my practical and educational skills. Achieving my living goals, contributing to development serving my country, and the work destination that I will do is work while achieving the common goals of the promising and a better future.

الهدف المهني

الالتحاق في بيئة عمل احترافية تمكيني من تطوير مهاراتي العملية والتعليمية وتحقيق أهدافي المعيشة والمساهمة في التنمية وخدمة بلدي ووجهة العمل التي سأفعلها العمل مع تحقيق الأهداف المشتركة الواعده ومستقبل افضل ان شاء الله

Education

- Master of Military Science
- Certified practicing executive in the third sector
- Training Strategies
- Strategic planning for small and medium organizations
- Human resources planning
- Electronic management and its challenges
- Fundamentals and principles of financial accounting
- Effective management and communication skills
- Excel spreadsheet program
- Strategic Planning
- Managing work teams remotely

المؤهل العلمي

- ماجستير علوم عسكرية
- المدير التنفيذي للممارس المعتمد في القطاع الثالث
- استراتيجيات التدريب
- التخطيط الاستراتيجي للمنظمات الصغير والمتوسطة
- تخطيط الموارد البشرية
- الادارة الالكترونية وتحدياتها
- اساسيات ومبادي المحاسبة المالية
- الادارة الفعالة ومهارات الاتصال الاداري
- برنامج الجداول الاكسل
- التخطيط الاستراتيجي
- ادارة فرق العمل عن بعد

Experiences

- Director of Foreign Scholarships, Military Mission Affairs and the Nature of Work, planning at a strategic level to develop annual plans to qualify Ministry of Defense employees in training courses inside and outside the Kingdom.
- Director of Financial Resources at the Social Development Committee in Budaiya. Nature of work. Coordination and planning with donor agencies and institutions to support planned development programs to be implemented according to prior plans.
- Project manager for institutional construction and quality management system standards (ISO) for the Hifz al-Nima Association
- Financial Director and Quality Director of Hifz Al-Nima Association

الخبرات العملية

- مدير الابتعاث الخارجي وشئون البعثات العسكرية وطبيعة العمل التخطيط على مستوى استراتيجي لوضع خطط سنوية لتأهيل منسوبي وزارة الدفاع بدورات تدريبية داخل وخارج المملكة
- مدير الموارد المالية بلجنة التنمية الاجتماعية بالبديع طبيعة العمل التنسيق والتخطيط مع الجهات والمؤسسات المانحة لدعم البرامج التنموية المخطط لها لتنفيذها وفق خطط مسبقة
- مدير مشروع البناء المؤسسي ومعايير نظام ادارة الجودة (الايزو) لجمعية حفظ النعمة وطبيعة العمل إعداد الخطط الاستراتيجية والأهداف الاستراتيجية والتشغيلية للجمعية وبناء نظام ادارة الجودة
- المدير المالي ومدير الجودة لجمعية حفظ النعمة

Skills

- High experience in planning and training
- High experience in administrative work
- High experience in the use of computers

المهارات

- خبرة عالية في التخطيط والتدريب
- خبرة عالية في مجال العمل الاداري
- خبرة عالية في استخدام الحاسب الالى

Languages

- Arabic Language ★★★★★
- English Language ★★☆☆☆

اللغات

- اللغة العربية ★★★★★
- اللغة الانجليزية ☆☆☆★★